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§ 2 
Nytt medborgarförslag om att inrätta en bastu vid 
Äppelvikshamnen samt en bastu vid Solviksbadet  
BRO 2023/41 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Frida Magnusson (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Stockholms vattenkanter är en del av vad som gör vår stad så 
fantastisk. Centerpartiet vill att Brommas stränder och vattennära 
områden görs mer levande och baden mer tillgängliga för våra 
medborgare. Initiativ som bad- och bastuflottar, där det finns 
outnyttjade möjligheter, är därför något vi ser väldigt positivt på. 
  
Inte minst där det saknas möjlighet till tillgängliga strandbad blir 
bad- eller bastuflottar ett bra alternativ, och skulle dessutom i vissa 
fall kunna avlasta badstränder som lider av dålig vattenkvalitet. 
  
Vi välkomnar särskilt att det inkommer medborgarförslag från 
brommabor, som i det här ärendet, för att förvaltningen ska kunna 
undersöka möjligheterna med bastuflottar vidare. 
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